
Protokoll fört vid SGSKs telefonmöte 2012-05-05 
 

Deltagare: Ann-Kristin Efstratiadis AE, Bengt Stensson BS, Anders Kolmodin AK, Jan 

Andersson JA, Tina Backlund TB, Mikael Larsson ML, Tomas Sjööns TS,  

 

§ 1   Mötets öppnande 

 Ordförande BS öppnade mötet och hälsade alla välkomna  

 

§ 2   Val av justeringsman 

 Till justeringsman valdes TS 

 

§ 3   Godkännande av dagordning 

  Dagordningen godkändes. 

  

 

§ 4   Föregående mötes protokoll  

 BS  gick igenom föregående protokoll. 

         
  

§ 5   In och utgående skrivelser AE 

  

 SKK påminner om att nya styrelsen ska rapporteras in efter årsmötet. 

 

 

§ 6   Rapporter 

 

 Avelsrådet TB 

        PRA-rcd4 har numera rapporterats på alla setterraserna. 
 FA   

  

 Årsboken 

 

 Distrikten  

   

 

§ 7 RAS  

  

§ 8    Ekonomi  

  

  
 

§ 9  Aktiviteter 

         Årsmöte 2012  

 Inga motioner har inkommit. 

  

 Huvudprov 2012  

 Förberedelser pågår för fullt, domare och marker är klara. 

 Tyvärr krockar vårt huvudprov med Fjäll-SM och Fjällpokalen. 

 Vi kommer att undersöka möjligheten att flytta på vårt huvudprov för att alla ska  

 kunna deltaga på alla proven.  

 

        Utställning 2012 

 Alla förberedelser är klara  

 

 



§ 10  Övriga frågor 

 2015 Årsmöte i Bäddinge första helgen i juni 

 

JA håller på med Statuterna för nya VP ”Årets GS” och  ”Årets Unghund”, styrelsen 

godkände hans förslag. 

 JA ombesörjer att statuterna kommer ut på hemsidan. 

 

Styrelsen diskuterade ett förslag från vår valpförmedlare Margareta Sturesson om 

att ändra kostnader och rutiner runt valphänvisning. 

Vi beslutade att valpfoldern ska läggas ut på hemsidan som PDF och öppen att 

kunna laddas ner för alla. 

Övrigt i förslaget får fortsätta diskuteras av den nya styrelsen. 

 

Vi beslutade att köpa in en Ringsekreterarväska. 

AE ber Paula Sparf att köpa in en sådan. 

 

Vår sponsor Robur begär att nytt sponsoravtal skall tecknas till årsskiftet. 

 

Nästa styrelsemöte ska fatta beslut om vi ska ha gemensamt årsmöte med övriga 

rasklubbar i FA år 2014. 

  

 

§ 11  Avslut/nästa möte  

 

 

Nästa styrelsemöte blir bestämt på konstituerande mötet efter årsmötet.  

 

Ordförande tackade alla för deltagandet och avslutade mötet. 

 

 

 

 

 Vid protokollet Ann-Kristin Efstratiadis 

   
 Justeras: Tomas Sjööns                                  Ordförande:Bengt Stenson 

 Tomas Sjööns   Bengt Stenson 

            
 

 


